
PROTOKÓŁ nr 38 
 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVIIWzgórza Krzesławickie w Krakowie 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  09.02.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

 

ad.3.1. pismo ZZM – dot. zabezpieczenia środków na doposażenia placu zabaw w Łuczanowicach. 

Głos zabrali – J. Wójcik, P. Mleczko, L. Zaleński, J. Zabagło, Z. Rajski. Podczas głosowania 3 radnych zagłosowało 

za, przeciw 1 głos, 1 głos wstrzymujący. Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przyznaniem środków 

finansowych na doposażenie placu zabaw w Łuczanowicach. 

 

ad.3.2  pismo ZZM – dot. zagospodarowania Smoczego Skweru i rozbudowy Ogródka Społecznego.  Głos zabrali – 

L. Zaleński, J. Wójcik, P. Mleczko, J. Zabagło, Z. Rajski. Komisja zagłosowała jednogłośnie za zabezpieczeniem 

środków Rady Dzielnicy na 2022r. 

 

ad.3.3.  pismo ZZM -  dot. oświetlenia psiego wybiegu przy ul. Jagiełły.  Głos zabrali – J. Wócik, P. Mleczko, 

L. Zaleński, J. Zabagło, Z. Rajski. Komisja w głosowaniu 4 przeciw, 1 wstrzymujący się zaopiniowała negatywnie 

przeznaczenie środków finansowych na doświetlenie psiego wybiegi  

 

ad.3.4.  pismo T. Ziętara – dot. koszenia trawy Strugi Rusieckiej w Wadowie.  Głos zabrali – L. Zaleński, Z. Rajski, 

J. Wójcik, P. Mleczko.  Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do Zarządu Gospodarki Wodnej – 

Wody Polskie . 

 

ad.3.5.  pismo p. Janusz B. – dot. udrożnienia rowu wzdłuż ul. Glinik przy posesji nr. 21.  Głos zabrali – Z. Rajski, 

J. Wójcik, L. Zaleński P. Mleczko.   Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do Zarządu Dróg Miasta 

Krakowa .  

 

ad.3.6.  pismo ZDMK – dot. sprawozdania rocznego z realizacji zadań Rady Dzielnicy XVII w 2021r.  Głos zabrali 

– J. Zabagło, L. Zaleński.  Komisja po rozpatrzeniu jednogłośnie przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.7. Pismo ZZM – dot. korespondencji w sprawie drzew przy ul. Petofiego. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.8  Pismo ZZM -  dot. pergoli na działce nr. 183/5 obr. 15 jedn. N. Huta. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.9  Pismo ZZM – dot. wydania decyzji na usunięcie drzew przy ul. Łuczanowickiej. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.10  Pismo ZZM – dot. budowy ciągu pieszego na działce nr. 675.  Głos zabrali – L. Zalęński, J. Wójcik, P. 

Mleczko,  Komisja zagłosowała jednogłośnie za przekierowaniem pisma na komisję budownictwa. 

 

ad.3.11  Pismo p. Krystyna K. -  dot. przywrócenia tablic przy ul. Petofiego. Glos zabrali J. Wójcik, P. Mleczko, L. 

Zaleński.   Komisja zagłosowała jednogłośnie za odłożeniem pisma do teczki tablice. 

 

ad.3.12  Informacja Prezydenta Miasta Krakowa o przyznaniu dodatkowych środków finansowych do dyspozycji 

Rady Dzielnicy XVII w kwocie 413897zł.  Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

 

 



 

Ad.4.Oświadczenia i komunikaty  

p. P. Mleczko – zwrócił uwagę o przerwaniu mu dyskusji podczas omawiania punktu ad.3.1 

 

Ad.5 Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII ustalono na dzień 09.03.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska  zakończono o godz. 19.45 

 

 

          Protokołował: 

        Zbigniew Rajski 
Przewodniczący Komisji 
 

            Zbigniew Rajski 


